
Socialudvalget

Til: Social- og boligministeren

Dato: 1. marts 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Vil ministeren på et åbent samråd redegøre for, hvorfor donationerne til adoptionsbureau-
et Holts kvindeprojekter stoppede i 2022? Det bemærkes, at ministeren i sin besvarelse 
af SOU spørgsmål 183 (alm. del) skriver, at danske myndigheder ikke skulle godkende 
donationer før 2016. I Ankestyrelsens rapport ”Adoptionsformidlingen fra Sydkorea til 
Danmark i 1970’erne og 1980’erne” nævnes også donationer efter 2016 til adoptionsbu-
reauet Holts kvindeprojekter, og det fremgår, at disse donationer stoppede i 2022. Vil 
ministeren redegøre for, hvorfor donationerne stoppede i 2022?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Katrine Daugaard (LA).

På udvalgets vegne
Nanna W. Gotfredsen
formand
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